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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 

ktoré sa konalo 27. januára 2015 
 
 

Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  A. Dobrodenka, R. Mikulová, Ing. P. Mičuda  
 
Zasadnutie viedol starosta obce Ing J. Šamaj, ktorý privítal prítomných. Navrhol 
v pripravenom programe zasadnutia zmeniť bod 9. na: Určenie likvidačnej 
komisie.  
 
 Poslanci hlasovali o prednesenom programe a jeho zmene v nasledovnom 
znení: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Zloženie sľubu poslankyne 
3. Voľba predsedu ekonomickej komisie 
4. Voľba členov komisií pri OZ 
5. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra  
6. Predĺženie platnosti PHSR 
7. Členský poplatok MAS 
8. Rozpočtové opatrenie č. 12 
9. Určenie likvidačnej komisie 
10. Majetkové priznanie starostu obce 
11. Delegovanie zástupcu obce do výboru UO 
12. Dohoda o podmienkach vyúčtovania cestovných náhrad 
13. Rôzne 
14. Diskusia 

 
Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania.  
Výsledok hlasovania: 
Za:  4 hlasy (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
         Ing. P. Mišík) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 2. bodu: Zloženie sľubu poslankyne 
 Zvolená kandidátka na poslanca PhDr. Vladimíra Štefancová nebola 
prítomná na ustanovujúcom zasadnutí, starosta obce Ing. J. Šamaj vyzval 
prítomnú, aby zložila sľub poslanca (Príloha č. 1). Poslankyňa PhDr. V. 
Štefancová sľub zložila.  
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K uvedenému bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo v Dulove konštatuje, že zvolená poslankyňa  obecného 
zastupiteľstva  PhDr. Vladimíra Štefancová zložila zákonom predpísaný sľub 
poslanca obecného zastupiteľstva 
 
K 3. bodu: Voľba predsedu ekonomickej komisie 
 Ing. V. Backo podal písomné oznámenie o odstúpení z funkcie predsedu 
ekonomickej komisie. Starosta obce navrhol za novú predsedníčku PhDr. V. 
Štefancovú.  
  
K uvedenému bolo prijaté nasledovné uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo  v Dulove  berie na vedomie odstúpenie Ing. Vladimíra 
Backa z funkcie predsedu ekonomickej komisie. 
 
Poslanci hlasovali o voľbe predsedníčky ekonomickej komisie: PhDr. Vladimíry 
Štefancovej 
Výsledok hlasovania: 
Za:  5 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
         Ing. P. Mišík, PhDr. V. Štefancová) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 4. bodu: Voľba členov komisií pri OZ 
 Predsedovia komisií navrhli členov svojich komisií a prijali nasledovné 
uznesenie: 
 
Obecné zastupiteľstvo  v Dulove   
-volí členov  ekonomickej komisie: Ing. Vladimír Backo, Mgr. Lukáš Cíbik, Ing. 
Róbert Kováč 
- volí členov  stavebnej  komisie: Martin Dobrodenka, Ing. Anton Fúsek, Ing. 
Miriam Kováčová, Ing. arch. Emil Michálek 
-volí členov komisie verejného poriadku: Anton Rafaj, Michal Rác, Rudolf 
Žalúdek 
- volí členov komisie životného prostredia:  Pavol Borový, Jozef Pánov 
- volí členov  komisie športu: Anton Dobrodenka, Marek Mišík, Jozef Sporiš 
- volí členov  komisie kultúrno-sociálnej a mládeže: 

- sociálna oblasť: Ing. Vladimír Backo, Anton Dobrodenka, Ing. Peter 
Mičuda, Renáta Mikulová, Ing. Pavol Mišík, PhDr. Vladimíra Štefancová, 
Milan Trenčan  

- kultúrna oblasť, práca s mládežou: Zuzana Amrichová, Jozefína Cíbiková, 
Jozef Hošmánek, Tibor Kertész, Milan Mišovec, Ivana Piatriková, Tibor 
Šenkerík, Katarína Štefancová 

Výsledok hlasovania: 
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Za:  5 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
         Ing. P. Mišík, PhDr. V. Štefancová) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 5. bodu: Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra  
 Doterajší hlavný kontrolór (HK) obce Ing. Jozef Šamaj po voľbách do 
orgánov samosprávy obce  ukončil  pracovný pomer s obcou Dulov z dôvodu 
nezlučiteľnosti funkcie HK s funkciou starostu obce. V súčasnosti je funkcia HK 
v obci Dulov neobsadená. HK volí obecné zastupiteľstvo (OZ). Deň konania 
voľby HK vyhlási OZ na úradnej tabuli  a spôsobom v mieste obvyklým 
najmenej 40 dní pred dňom konania voľby. Nasledovné zasadnutie OZ, počas 
ktorého bude prebiehať voľba HK, bude 24.3.2015. Po prijatí uznesenia OZ 
obecný úrad vyhlási voľbu HK na úradnej tabuli a internetovej stránke obce.  
 
Poslanci hlasovali o vyhlásení voľby hlavného kontrolóra na 24. marca 2015 
a schválení náležitosti prihlášky hlavného kontrolóra:  

- úradne overená fotokópia dokladu o ukončení minimálne úplné stredného 
vzdelania  

- súhlas so zverejnením osobných údajov na účel vykonania voľby 
v zastupiteľstve 

- profesijný životopis  
- výpis z registra trestov nie starší ako 3 mesiace 

Výsledok hlasovania: 
Za:  5 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
         Ing. P. Mišík, PhDr. V. Štefancová) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 

 
K 6. bodu: Predĺženie platnosti PHSR 
 Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Dulov 2007 – 2013 
(PHSR) bol vypracovaný na obdobie do r. 2013 v súlade so zákonom č. 
539/2008. V roku 2014 začali obce spolupracovať s MAS Vršatec v oblasti 
vypracovania nových PHSR  pre zúčastnené obce. Na sklonku roka 2014 bola 
schválená novelizácia zákona o podpore regionálneho rozvoja (zákon č. 
309/2014), ktorá okrem iného stanovuje možnosť spoločných PHSR viacerých 
obcí. MAS Vršatec začala pracovať na spoločnom PHSR obcí. Do obdobia 
schválenia nového PHSR je potrebné pre obec Dulov z dôvodu účasti na nových 
projektoch  mať platný PHSR aj v súčasnosti. Z uvedeného vyplýva nutnosť   
predĺžiť platnosť PHSR obce Dulov 2007 -2013 do schválenia nového PHSR.   
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Poslanci hlasovali o schválení predĺženia platnosti Programu hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja obce Dulov 2007 – 2013 do doby schválenia PHSR 2014 – 
2020. 
Výsledok hlasovania: 
Za:  5 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
         Ing. P. Mišík, PhDr. V. Štefancová) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 7. bodu: Členský poplatok MAS 
 MAS Vršatec navrhla zvýšenie členského poplatku obce na rok 2015 na 
1,00 € za obyvateľa.  V Dulove by poplatok predstavoval 924 €.  MAS Vršatec 
zdôvodňuje zvýšený poplatok oproti rokom 2013 a skôr nasledovne: dotáciu na 
chod MAS  môže MAS získať až po júli 2015, kedy sa podáva žiadosť o platbu, 
dokončenie plánov hospodárskeho a sociálneho rozvoja obcí (PHSR) - v roku 
2014 bol zvýšený členský poplatok na 1,33 € za obyvateľa z dôvodu 
vypracovania PHSR obcí, ktoré však neboli dokončené z titulu zmeny 
legislatívy k 1.1.2015 (možnosť spoločných PHSR pre viac obcí).  
Vývoj členského poplatku:  
Rok 2011 0,13 €/obyvateľa 
Rok 2012 0,13 €/obyvateľa  
Rok 2013 0,33 €/obyvateľa 
Rok 2014    1,33 €/obyvateľa 
Obec Dulov čerpala dotácie z eurofondov prostredníctvom MAS Vršatec 
v prepočte na obyvateľa 110,38 €.  
 
Poslanci hlasovali o schválení členského poplatku MAS vo výške  1,00  € na 
obyvateľa na rok 2015 
Výsledok hlasovania: 
Za:  0 hlasov  
Proti:       4 hlasov(Ing. P. Mičuda, R. Mikulová, Ing. P. Mišík,  
        PhDr. V. Štefancová) 
Zdržal sa: 1 hlasov (A. Dobrodenka) 
 
K 8. bodu: Rozpočtové opatrenie č. 12 
 Návrh rozpočtového opatrenia č. 12 predložila Mgr. K. Tomanová, bol 
ním upravený rozpočet k 31. 12. 2014. Rozpočet príjmov a výdavkov bol 
zvýšený o 900 €.  Príjmy navýšil transfer zo štátneho rozpočtu na organizáciu 
komunálnych volieb, na civilnú ochranu, na ROEP (register obnovenej 
evidencie pozemkov), na dávky sociálneho zabezpečenia.  Vo výške 900 € boli 
zvýšené i rozpočtové výdavky.  
 Úprava na štátnych zdrojoch: Transfer na ROEP vo výške 143 € bol 
použitý na úhradu poštovných výdavkov (100 €) a kancelárske potreby (náplň 
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do tlačiarne, kancelársky papier) za 43 €.  Bežné výdavky sa vo Všeobecných 
verejných službách (organizovanie komunálnych volieb)  upravil o 346 €. Bola 
vyplatená odmena pomocnej pracovnej sile vo výške 50 €, odmeny členom 
komisie (úprava rozpočtu + 261 € ), a s tým súvisiace odvody do poisťovní 
(úprava rozpočtu + 35 €).  Výplata odmien sa riadila podľa Metodického pokynu 
okresného úradu na financovanie volieb do orgánov samosprávy.   Poskytnutý 
transfer 40 €  na civilnú ochranu bol účelovo použitý na odmenu skladníka 
materiálu civilnej ochrany za 2. polrok 2014. Dávky sociálneho zabezpečenia 
zahŕňajú výplatu rodinných prídavkov rodinám, ktorým je obec určená ako 
osobitný príjemca dávky. Výplata dávky predstavuje navýšenie rozpočtu o 371 
€.   
 Úprava na vlastných zdrojoch: rozpočet sa nezvyšuje, obecný úrad 
vykonal presuny rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu. 
Mínusové položky sú na oddieloch, v ktorých obec nepredpokladá čerpanie do 
konca roka a slúžia na zabezpečenie vyrovnanosti rozpočtu.  Oddiel finančná 
a rozpočtová oblasť obsahuje navýšenie rozpočtu o 13 €.  Na položke služby je 
zaúčtovaný poplatok banke za vyžiadanie údajov pre audit, ktorý spôsobil 
prekročenie rozpočtu.    Rozpočet ochrana pred požiarmi bol upravený o 53 €. 
Zvýšenie sa týka materiálových výdavkov na opravu elektrického vedenia 
v hasičskej zbrojnici.  Rozpočet oddielu bývanie a občianska vybavenosť bol 
upravený o 171 € a obsahuje zvýšenie výdavkov  za  pohonné hmoty na 
vykášanie verejných priestranstiev o 14 € a za odmenu za odchyt psov o 150 € 
a súvisiacich odvodov o 7 €.   Na cintorínskych službách sa úprava rozpočtu 86 
€ týkala odmeny za práce na cintoríne.   Oddiel základná škola obsahuje 
nárast na odmenách mažoretiek o 2 € (Príloha č. 2).  
 
Poslanci hlasovali o schválení Rozpočtového opatrenia č.12, ktorým sa upravuje 
rozpočet k 31.12. 2014 
Výsledok hlasovania: 
Za:  5 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
         Ing. P. Mišík, PhDr. V. Štefancová) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 9. bodu: Určenie likvidačnej komisie 
 Inventúry a inventarizácie majetku obce prebiehajú v zmysle Vnútorného 
predpisu pre vykonanie inventarizácie. Inventarizácia dlhodobého hmotného 
majetku (obstarávacia cena nad 1.000 €), vrátane majetku zaradeného 
v operatívnej evidencii (do 1.000 €)  sa vykonáva so štvorročnou periodicitou.  
Štvorročné obdobie je dlhé, v prípade potreby likvidácie nepotrebného, 
zničeného alebo neupotrebiteľného majetku. Preto na základe rozhodnutia 
starostu obce o možnosti vyradiť a likvidovať takýto majetok bude vyradenie  
majetku obce prebiehať v priebehu roka podľa príkazu starostu obce. 
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 V zmysle vnútorného predpisu na vykonanie inventarizácie starosta obce 
určil zloženie: vyraďovacej komisie: Ing. Vladimír Backo, PhDr. Vladimíra 
Štefancová, Mgr. Katarína Tomanová, likvidačnej komisie: Renáta Mikulová, 
Ing. Pavol Mišík, Ing. Lucia Trošková 
 
K uvedenému bolo prijaté nasledovné uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo  v Dulove berie na vedomie zloženie: vyraďovacej 
komisie: Ing. Vladimír Backo, PhDr. Vladimíra Štefancová, Mgr. Katarína 
Tomanová, likvidačnej komisie: Renáta Mikulová, Ing. Pavol Mišík, Ing. Lucia 
Trošková 
 
K 10. bodu: Majetkové priznanie starostu obce 
 Komisia o ochrana verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov na svojom zasadnutí posudzovala majetkové priznanie Ing. J. 
Šamaja, ktoré bol povinný predložiť do  30 dní, odkedy sa ujal funkcie starostu. 
Člen komisie Ing. P. Mišík predložil správu (Príloha č. 3) 
 
K uvedenému bolo prijaté nasledovné uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo  v Dulove berie na vedomie správu komisie ochrany 
verejného záujmu pri výkone verejných funkcionárov. 

 
K 11. bodu: Delegovanie zástupcu obce do výboru UO 
 Za zástupcu obce do výboru Urbárskej obce Dulov je nominovaný 
poslanec Ing. Peter Mičuda. Musí byť schválený aj valným zhromaždením 
Urbárskej obce – inak nebude pracovať vo výbore UO.  
 
Poslanci hlasovali o schválení Ing. Petra Mičudu za zástupcu obce vo výbore 
Urbárskej obce Dulov 
Výsledok hlasovania: 
Za:  5 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
         Ing. P. Mišík, PhDr. V. Štefancová) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 12. bodu: Dohoda o podmienkach vyúčtovania cestovných náhrad 
 V súvislosti s výkonom funkcie starostu obce a v závislosti od potrieb 
obce starosta realizuje pracovné cesty, na ktoré používa vlastné motorové 
vozidlo. Obec nie je vlastníkom osobného motorového vozidla. Zákon 
o cestovných náhradách č. 283/2002 Z. z. v platnom znení určuje, aké náhrady 
zamestnanec dostane vyplatené v súvislosti s vyslaním na pracovnú cestu 
a použitím vlastného motorového vozidla. Návrh dohody medzi Ing. Jozefom 
Šamajom a obcou Dulov  upravuje v rámci zákona podmienky k uplatneniu 
cestovných náhrad starostu obce (Príloha č. 4).  



7 
 

Poslanci hlasovali o schválení Dohody o podmienkach vyúčtovania cestovných 
náhrad medzi Obcou Dulov a Ing. Jozefom Šamajom  
Výsledok hlasovania: 
Za:  5 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, R. Mikulová,  
         Ing. P. Mišík, PhDr. V. Štefancová) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 13. a 14. bodu: Rôzne a Diskusia 
 Starosta obce Ing. J. Šamaj – nepredložil správu o činnosti vzhľadom 
k tomu, že vo funkcii je mesiac. Oboznamuje sa s problémami obce a uvíta 
občanov, ktorí prídu s nápadmi na zlepšenie života obce. Následne reaguje na 
podnety: 
 K sťažnosti J. Pariševa na schválené uznesenie – prijaté VZN 
Prevádzkový poriadok pohrebiska. Obec Horovce dostala dotáciu na realizáciu 
cintorína, starosta plánuje vyvolať pracovné stretnutie spoločných OZ 
a starostov. Prevádzkový poriadok pre nový cintorín by nemal byť odlišný od 
poriadku pre cintorín v Dulove, nakoľko oba cintoríny budú pre obyvateľov 
Dulova a Horoviec spoločné. Schválený prevádzkový poriadok zostáva naďalej 
v platnosti. Rád privíta na stretnutí zástupcov oboch obcí aj správcu cintorína. 
Tiež uvíta občana, ktorý doporučí lepší prevádzkový poriadok z inej obce. 
 Doteraz sa starosta obce oboznámil s personálnym obsadením obce na 
všetkých strediskách.  Navštívil MŠ, ZŠ, ČOV. V MŠ je problémom kotolňa, 
kde sú sťažené podmienky, prezrel učiteľský byt v ZŠ, skonštatoval, že na 
intenzifikáciu ČOV je podaná žiadosť o dotáciu na Environmentálny fond, 
takisto na plynofikáciu kotolne.  
 Urbárske obec a súkromne hospodáriaci roľník požiadali  o výrub 
náletových drevín. S predsedom komisie životného prostredia Ing. P. Mičudom 
sa konala obhliadka dotknutých pozemkov.  
 Starosta jedná s  občanmi Dulova, prebehlo stretnutie so zástupcami 
hasičov, TJ a mažoretiek.  
 Starosta obce na zasadnutí predložil fotografie chotára, ktoré dokumentujú 
stav životného prostredia  a konštatuje, že občania by mali začať v prvom rade 
od seba a tak vytvárať krajšie spoločné prostredie. 
 J. Huňa – obec by mala vytvoriť skládky a nie ich fotiť. Starosta obce – 
skládky sa nedajú legálne vytvoriť, v obci budú môcť občania zhromažďovať 
orezané konáre, obec zabezpečí ich odvoz, aby sa nevytvárali skládky. 
 V kultúrnom dome sa vyskytla havária na zrekonštruovaných toaletách. 
Starosta riešil odstránenie havárie, bola zapojená aj stavebná komisia.  
 M. Katerinčin – ktosi za to zobral odmenu, treba ju vrátiť. Starosta obce – 
je potrebné dávať väčší pozor na firmy, ktoré realizujú práce v obci, preto zapojí 
do práce aj komisie, v tomto prípade stavebnú. Tiež firma, ktorá likvidovala 
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plasty, nenastúpila v termíne ani na základe výzvy. Ing. J. Šamaj zabezpečil 
náhradný zvoz plastov. Obec jedná s ďalšími odberateľmi.   
 V tomto roku sa bude obnovovať plán hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja, takisto je potrebné prejsť územný plán a zreálniť podmienky na 
výstavbu rodinných domov. 
 J. Parišev – ako správca cintorína informuje o svojej činnosti. V roku 
2014 sa v obci konalo 20 pohrebov. Nevytvorilo sa nové hrobové miesto, 
zomretí boli uložení do pôvodných hrobových miest. Po ľavej strane cintorína sú 
naprojektované hrobové miesta, no v zemi je uložený kábel, nemôžu sa využívať 
tie hrobové miesta. Zadná ohrada je v katastrofálnom stave, teraz sú tam tuje 
vysadené. Upozorňuje, aby sa priestor pod búdou dal do poriadku. Teraz sa 
nestrieda s vývozom odpadu s Horovcami, hoci v minulosti sa po roku striedalo. 
Spísal asi 90% nájomcov hrobových miest. Nepripravili sa nájomné zmluvy 
naraz, teraz je rôzna splatnosť nájomného. Preto pripomienkoval návrh VZN, no 
obecné zastupiteľstvo to neodvolalo. Vyzval starostku, aby nerobila nové VZN, 
nereškpektovali sa jeho pripomienky, preto podal sťažnosť.  Nepripadá do 
úvahy, aby obce Dulov a Horovce mali spoločné VZN. 
PhDr. V. Štefancová - podmienky k tvorbe VZN sa prerokujú na spoločnom 
zasadnutí oboch obcí.  
 Starosta obce – J. Parišev bol pozvaný k tvorbe VZN,  podal pripomienku, 
bola komisiou vyhodnotená a potom podal sťažnosť na prijaté VZN.  
 J. Parišev – spravila sa chyba – je rôzna splatnosť za hrobové miesta. 
Starosta obce – každý platí nájom za 5 rokov, J. Parišev môže dať návrh na 
riešenie stavu. A.Figúr – takéto veci sa majú riešiť na obecnom úrade, nie na 
zasadnutí obecného zastupiteľstva.  
  M. Pariševová – darovala obci  pozemok a vstupy do domov sa 
nerealizovali. S manželom naplnili evidenciu hrobových miest v počítači.  
 A.Figúr – zablahoželal starostovi k zvoleniu a navrhuje mu, aby úlohy 
zadelil poslancom. Prečo je životné prostredie v takom stave, ako sa 
dokumentuje? Je potrebné dávať pokuty.  Keby sa za starostu P. Mičudu  
nerealizovala výstavba, doteraz nie je nič spravené. Treba dokončiť cintorín 
v Horovciach. Pozemky pre obec treba riešiť. MAS nám nemá diktovať čo 
máme robiť. 
 Starosta obce – je rád, že občania na zasadnutie prišli v takom počte. Stav 
prostredia dokumentoval preto, aby bolo vidieť, kde treba konať nápravy. 
Združenie MAS Vršatec je aj kvôli čerpaniu eurofondov.   
 M.Mišík – nielen obecné zastupiteľstvo, ale aj občania sa majú zapájať do 
činnosti v obci. Na podujatie obce Beh okolo Dulova chcel prilákať bežcov. 
Pred 2 rokmi bol spoluorganizátorom behu, keď chcú občania pomôcť, je to plus 
pre obec. Bol oslovený za člena komisie.  Starosta obce – poslanci, 
predsedovia komisií si mali sami vybrať svojich členov.  
 V. Žalúdková – na schodišti, pri vchode do zasadačky je tmavé miesto, 
chýba tam osvetlenie. Taktiež popínavé kry zasahujú na schodište do domu 
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smútku a uberajú priestor návštevníkom.  A navrhuje lávku na Suchlici medzi 
Dulovom a Horovcami obnoviť, je vo veľmi zlom stave, hoci je veľmi 
využívaná chodcami.   Starosta obce – v obci chýba údržbár na drobné opravy, 
tiež je potreba koterca pre odchytených psov. Takéto problémy sa budú v obci 
riešiť v krátkom čase tak, aby sa nezvyšovali náklady obce.  
 Mgr. A. Lupáková – minulý rok sa v škole prerábala zborovňa, pôvodný 
nábytok sa presťahoval do učiteľského bytu a bude sa postupne vyradzovať. 
V MŠ sa plánuje rekonštrukcia kotolne. Modernizáciu kúrenia si vyžaduje aj ZŠ, 
kde sú gamaty. Starosta obce – určením likvidačnej a vyraďovacej komisie sa 
zrýchli proces vyradenia nepotrebného majetku.  
 J. Parišev – ak je VZN platné, má byť podpísané starostkou, má byť 
vyvesené, podal sťažnosť na prijaté uznesenie.  Starosta obce – VZN 
Prevádzkový poriadok pohrebiska bol vyvesený na verejnej tabuli, internetovej 
stránke obce, bol podpísaný vtedajšou starostkou obce, v súlade so zákonom. Ak 
chceš mať platný prevádzkový poriadok na cintoríne, prevezmi si ho ako 
správca na obecnom úrade a zverejni ho. Na sťažnosť už bolo dnes odpovedané, 
všetky pripomienky boli zapracované, okrem doby nájmu 10 rokov, ktorá 
všetkým nájomcom nevyhovuje.  
 MAS Vršatec okrem obcí združuje aj súkromný sektor, z Dulova nie je 
nikto členom, starosta to chce zmeniť.  
 F. Pagáč – za čo platí poplatok za odpad, keď mu obec nezoberie staré 
matrace? Starosta obce -  obecný úrad vám odpovedal, aby ste si matrace 
ponechali, dokiaľ nebude  vyhlásený zber tohto odpadu v obci alebo ste mali 
vyseparovať jednotlivé zložky matracov. Obec bude zabezpečovať zber  
veľkorozmerného a iného odpadu dvakrát do roka. 
 M. Katerinčin – ak sa pri odstraňovaní havarijného stavu toaliet použili 
zlé nástroje, môže dôjsť k ďalšiemu poškodeniu. Predĺži sa záruka? Starosta 
obce – záruka bude predĺžená.  
 M. Katerinčin – za čo dostala starostka obce odmenu? Ing. P. Mičuda – 
rozhodovalo sa o zvýšení platu starostke, nie o odmene. 
 Starosta obce – na základe konštruktívnych návrhov občanov si 
predstavuje zlepšenie kultúry a života v obci.  
 A.Figúr – aký je dlh obce a je kronika obce k dispozícií? Starosta obce – 
obec má nesplatený úver vo výške cca 105 tis. € a kroniku si možno chodiť 
prezerať a čítať na obecný úrad.   
 Mgr. A. Lupáková – nečuduje sa, že odpad sa vyváža mimo skládok, obec 
nechcela zobrať stavebný odpad. Starosta obce – v rámci poplatku za 
komunálny odpad a drobný stavebný odpad je možné odovzdať stavebný odpad 
v objeme 4 ks 110 l kontajnerov na domácnosť a rok.  
 M. Pariševová – v domácnosti majú komostér, separujú odpad, nemajú čo 
odovzdať do kontajnera na komunálny odpad a preto je pre nich povinnosť  4 
žetóny za rok veľa. Starosta obce – 2 ks žetónov na rok a občana je minimum 
vypočítané z obecného priemeru. Inak sa to vyváža po chotári.  
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 J. Huňa – čo chce starosta obce spraviť tento rok? Starosta obce – bez 
dotácií sa obec nepohne pri investičných zámeroch. Bežné veci je možné 
realizovať aj bez finančnej podpory, napríklad čistú obec môžeme dosiahnuť aj 
sami, je potrebné zefektívniť činnosť ČOV. 
 M. Kateričin – je potrebné prestaviť dĺžku svietenia na verejnom 
osvetlení.  
M. Pariševová – drevo na kríž cintorína  bolo uložené u nich.  Ako sa zabezpečí 
nový kríž? Starosta obce – konzultoval vec s bývalým zástupcom, ktorí 
informoval, že drevo bolo dojednané u drevárskej firmy, ktorá však do konca 
roka objednávku odvolala.   
 Starosta obce ukončil diskusiu a zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 
 
 
Zapísala: Mgr. K. Tomanová   
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